
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr II/2024 

II Sesja w dniu 24 maja 2024  

Obrady rozpoczęto 24 maja 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:25 tego samego 

dnia. 

Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://lekaopatowska.esesja.pl/transmisja/52676/ii-sesja-rady-gminy-%C5%82%C4%99ka-

opatowska-w-dniu-24-maja-2024-godz-900.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Adam Gawlik 

3. Wojciech Gruszka 

4. Piotr Jeziorny 

5. Małgorzata Kaczmarzyk 

6. Wojciech Nawrocki 

7. Łukasz Olbrych 

8. Magdalena Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Agata Rybak 

11. Mieczysław Skotnik 

12. Mateusz Sroka 

13. Katarzyna Szczepańska 

14. Kamil Wesołowski 

15. Ryszard Wierzba 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Drugie posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 24 maja  2024 roku o godz. 9:00 otworzył 

Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

-Wójt Gminy -Adam Kopis  

-Skarbnik Gminy  -  Emilia Panek, 

-Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta – Małgorzata Gąszczak 

-Kierownik Referatu Zamówień Publicznych , Zarządzania Projektami i Promocji 

 Gminy – Karolina Goj, 

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 



- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024 – 2040. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który zawnioskował o wprowadzenie punktu - Sprawozdanie z 

realizacji Rocznego Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi Gminy Łęka 

Opatowska za 2023 rok.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady zawnioskowała o wprowadzenie punktu - Podjęcie uchwały 

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w 

związku z otrzymanym pismem od Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Pana Grzegorza Adamskiego. 

 

Idąc dalej Przewodnicząca Rady spytała Radną Magdalenę Osada czy wyraża zgodę na 

pełnienie funkcji Zastępcy? 

 

Radna Magdalena Osada wyraziła zgodę.  

 

Idąc dalej Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania pierwszej zmiany do 

porządku obrad -wprowadzenie punktu jako 10. - Sprawozdanie z realizacji Rocznego 

Programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska za 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 



NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

Idąc dalej Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania drugiej zmiany do porządku 

obrad -wprowadzenie punktu jako 9  - Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

Idąc dalej, Przewodnicząca Rady zawnioskowała o wprowadzenie zmiany do porządku obrad 

zmiana treści punktu 3 na: Przyjęcie protokołów z obrad dwóch ostatnich sesji.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie trzecią zmianę  do porządku obrad - 

zmiana treści punktu 3 na: Przyjęcie protokołów z obrad dwóch ostatnich sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

Idąc dalej poddano pod głosowanie porządek obrad z naniesionymi zmianami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

 

 

 



Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad dwóch ostatnich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska  

na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024 – 2040. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

10. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi  Gminy Łęka Opatowska  za 2023 rok. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad dwóch ostatnich sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich sesji 

bez uprzedniego czytania. Protokoły z dwóch ostatnich sesji były dostępne w biurze rady oraz 

były wyłożone do wglądu przed sesją. Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z radnych ma 

uwagi do protokołów lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu.  

Głos zabrała Radna Magdalena Osada, która spytała o możliwość zapoznania się z 

protokołem czy tak jest przyjęte że w biurze rady i przed sesją?  

Odpowiedziano, iż można będzie się zapoznać z projektem protokołu wcześniej w formie 

elektronicznej.  

Wobec braku dalszych uwag i głosów  Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania 

protokołu z przedostatniej LXXIV sesji z dnia 24.04.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Ryszard Wierzba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wojciech Gruszka, Magdalena Osada, Agata Rybak 



NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

Idą dalej głos Przewodnicząca Rady Gminy przystąpiła do przegłosowania protokołu z obrad 

I sesji Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 06.05.2024 r.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodnicząca Rady, która przedstawiła informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który poprosił Wójta o rozszerzenie 

punktu o przejeździe kolejowym w Piaskach. Czy jest przewidywany remont w najbliższym 

czasie i co może więcej o tym powiedzieć. Następnie pogratulował wszystkim radnym 

wyboru na nową kadencję a w szczególności Pani Przewodniczącej i Panu 

Wiceprzewodniczącemu.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który również pogratulował kolejnej kadencji Radnemu 

Powiatowemu Dariuszowi Gąszczakowi reprezentantowi Gminy Łęka Opatowska w powiecie  

kępińskim, który podkreślił, iż również liczy na dalszą, dobrą współpracę dla poprawy 

codzienności życia mieszkańców Gminy Łęka Opatowska.  

W odniesieniu do przejazdu kolejowego w Piaskach Wójt odpowiedział, iż w ostatnich dniach  

czeka na informację od Dyrektora Rejonu Ostrów Wielkopolski. Z informacji , które 

przedstawił Państwu Radnym 16 – go  maja br., wynikało, iż miał być remont przejazdu 

wykonany po dniu 6 maja br. okazało się niestety, że na remont nie ma wystarczającej ilości 

środków i przeniesiono to na koniec roku. Następnie Wójt przekazał o planie wybudowania 

tzw. bajpasu- terenu który będzie związany z objazdem na czas przeprowadzenia 

modernizacji przejazdu. Wszyscy zainteresowani tym przejazdem, codzienni użytkownicy są 

świadomi tego , że jadąc należy totalnie tam zwolnić, żeby nie uszkodzić pojazdu.   



Idąc dalej Radny Skotnik zabrał głos i poprosił o rozwinięcie tematu marketu DINO w 

Siemianicach. 

Wójt odpowiedział, iż kwestia budowy DINO, pozwoleń i uwarunkowań jest na dobrej 

drodze do realizacji. Na tę chwilę czekają wszystkie zainteresowane strony  a przede 

wszystkim strona inwestora jak i sprawa właścicielki terenu na decyzję związaną z 

modernizacją sieci średniego napięcia jeśli to tylko uzyskają to wierzy mocno, że sprawy 

potoczą się bardzo szybko. Na początku czerwca wiceprezes zarządu ma się spotkać z osobą 

która koordynuje wybudowanie DINO w miejscowości  Siemianice. Nie ma na tą chwilę 

żadnych przeciwskazań. Wójtowi jako gospodarzowi gminy zależy na tym, żeby również w 

miejscowości Siemianice powstała taka sieciówka jaką jest DINO w Łęce Opatowskiej i w 

Opatowie. Ma potwierdzenie, że sklepy sieci DINO, nigdzie już nie są budowane w środku  

miejscowości tylko są budowane przy drogach a tym bardziej tutaj za Siemianicami 

przemawia kwestia w najbliższym czasie rozpoczęcia inwestycji jaką jest budowa S11 

praktycznie obok DINO. 

Następnie głos zabrała Radna Małgorzata Kaczmarzyk, która spytała  „Czy są jakieś decyzje 

odnośnie naprawy mostu w Szalonce?”  

Wójt Gminy odpowiedział, iż tak, są decyzje związane ze środkami, które mamy na działania 

remontowe- pomodernizacyjne i podkreślił, iż w najbliższym czasie będzie tam przez jeden 

czy dwa dni brak przejazdu, ale będzie to zrobione i zrealizowane. Jest to wycenione na 

niespełna ponad 10 tyś. zł. i tak samo sprawa dotyczy mostu na Wesołej.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do następnego punktu porządku 

obrad. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2024 rok /45:55 - 51:14 minuta transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr II/8/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024 – 2040. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2024-2040 / 52:58 -56:43  minuta transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr II/9/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024 – 2040 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska. 

Głos zabrała Zastępca Wójta/ Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak która wyjaśniła iż, 

Gminna Komisja Wyborcza w Łęce Opatowskiej zaświadczeniem z dnia 18 kwietnia 2024r. 

stwierdziła wybór Pana Adama Kopisa na Wójta Gminy Łęka Opatowska kadencji 2024-

2029. Wójt Gminy zgodnie z art. 29a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym objął obowiązki z chwilą złożenia ślubowania, co uczynił na sesji Rady Gminy 

Łęka Opatowska w dniu 6 maja 2024 r. Na tej podstawie nastąpiła czynność prawa pracy 

kreująca indywidualny stosunek pracy określająca nie tylko warunki pracy, ale i płacy.  

W myśl ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym ustalenie wynagrodzenia 

Wójta należy do wyłącznej właściwości Rady Gminy. W dniu 16 maja 2024 r. na posiedzeniu 

wspólnym komisji zostało Państwu Radnym przedstawione zasady wynagradzania Wójta, 

wówczas pośród kilku propozycji ustalili Państwo, że wynagrodzenie zasadnicze Pana Wójta 

wynosić będzie 10250  zł. dodatek funkcyjny 3150 zł.,  Dodatek specjalny w wysokości 30% 

łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego co daje kwotę 4020 zł. 

Oczywiście oprócz tych składników Panu Wójtowi zgodnie z obowiązującymi przepisami 

przysługuje dodatek za wieloletnią pracę, nagrody jubileuszowe i dodatkowe wynagrodzenie 

roczne. Idąc dalej Zastępca Wójta/ Sekretarz Gminy podkreśliła iż w związku z tym, że mija 

pierwszy miesiąc pracy koniecznym jest naliczenie Wójtowi wynagrodzenia a następnie 

zwróciła się o podjęcie niniejszej uchwały.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 9 

głosami „za”,5 „wstrzymującymi się „ podjęła uchwałę Nr II/10/2024 w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Łęka Opatowska. 



Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Piotr Jeziorny, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, 

Marian Pacyna, Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Gruszka, Małgorzata Kaczmarzyk, Magdalena Osada, Agata Rybak, Mateusz Sroka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Na początku Przewodnicząca Rady przypomniała iż Statut Gminy określa że, wybór Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dokonuje Rada Gminy.  

W związku z tym, że Radna Gminy Magdalena Osada wyraziła zgodę proszę o podjęcie 

uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr II/11/2024 w sprawie wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Agata 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Wesołowski 

 

10. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska za 2023 rok. 

 

Głos zabrała Kierownik Referatu Zamówień Publicznych , Zarządzania Projektami i Promocji 

Gminy – Karolina Goj, która przedstawiła sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu 

Współpracy z organizacjami pozarządowymi Gminy Łęka Opatowska za 2023 rok, który 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Idąc dalej głos zabrała Radna Magdalena Osada, która spytała  „Czy wszystkie dotacje 

zostały prawidłowo rozliczone? Czy jakieś zwroty może się zdarzały?” 

 

Karolina Goj odpowiedziała  iż tak, wszystkie dotacje zostały rozliczone prawidłowo, nie było 

żadnych zwrotów za 2023 rok.  



Jako kolejny głos zabrał Radny Mateusz Sroka który podkreślił, iż z tego co sobie szybko 

policzył, sądzi, że są za duże różnice przy klubach sportowych, między ligami. Między A klasą 

a okręgówką jest 39 tysięcy, między okręgówką, a piątą ligą jest 18 tysięcy, zaznaczając, że 

drużyna z piątej ligi ma drużynę młodzieżową i z tego co wie, to będzie miała za niedługo drugą 

drużynę, więc bardzo prosi, żeby Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu się nad tymi 

kwestiami pochyliła.   

 

Idąc dalej głos zabrała ponownie Karolina Goj, która wyjaśniła iż  omawiane sprawozdanie jest 

sprawozdaniem za 2023 rok. Wysoka Rada poprzednia i min. niektórzy obecni na dzisiejszym 

posiedzeniu Radni głosowali za przyjęciem tych określonych środków na te kluby. W tym roku 

będzie również na przełomie października i listopada, Projekt Rocznego  Programu Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi za 2025 r., więc można dyskutować na ten temat.  

 

Głos ponownie zabrał Radny Mateusz Sroka, który dopowiedział, iż jest w tej komisji i pochyli 

się nad tym tematem. 

.  

Idąc dalej głos zabrała Radna  Magdalena Osada, która spytała o  kwotę przeznaczoną na 

realizację programu na 2024 rok. Bo tu poruszane jest sprawozdanie na 2023, a na 2024 jaka to 

jest kwota? 

 

Karolina Goj odpowiedziała, iż sprawdzi i odpowie. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który dopowiedział, iż pragnie wtrącić się 

również do dyskusji związanej ze współpracą z organizacjami pozarządowymi. Dzięki 

poprzednim latom współpracy i wypracowanym standardom te środki z roku na rok dzięki 

decyzjom poprzednich rad gmin praktycznie wzrastały. Jak dobrze pamięta sytuację kiedy  

w 2015 r., ogólnie na dotacje związane z funkcjonowaniem klubów sportowych było  

w granicach 15-20 tysięcy złotych.  Pamięta 11 lat temu, jak sprawa rozbiła się o to, że budżet 

Gminy Łęka Opatowska nie był przyjęty, bo był wtedy bardzo mocno związany ze sportem, 

konkretnie z piłką nożną i sprawa się rozbiła o 5 tysięcy złotych na LZS. Dzisiaj rozmowa jest 

o ćwierć milionie złotych. Podkreślił, że nie tędy droga w kontekście tego co tutaj padło ze 

słów Pan Mateusza. Bo wiadomo, że bez sponsorów żadna z tych lig, tak jak Radny Mateusz  

wspomniał piąta okręgówka czy A klasa nie są w stanie utrzymać się tylko i wyłącznie ze 

środków budżetu Gminy Łęka Opatowska. Dopowiedział, gdyby nie był zorientowany w 

temacie nie miałby prawa w ogóle się odzywać. Jest gro ludzi, którzy pracują społecznie, którzy 

w różnych momentach dnia, wieczoru, poświęcają swój czas i wykonują pracę za którą nigdy 

nikt im nie powie nawet dziękuję. Podkreślił, iż niczego innego nie chce wprowadzać tylko 

powiedział, iż cieszy się, że są tak duże i potężne środki w budżecie gminy, decyzją 

poprzednich rad gmin desygnowane na potrzeby sportu, które są w klubach sportowych 

wprowadzone. Są środki duże na sport szkolny. I też nie trzeba się dzisiaj martwić albo szukać 

rozwiązania, jeśli chodzi o reprezentowanie naszej Gminy na Stadionie Narodowym  

w Warszawie przez dziewczynki z Zespołu Szkół w Łęce Opatowskiej. Nie ma tego problemu 

i chciałby wierzyć mocno, że tego problemu dalej nie będzie.  

 

Idąc dalej glos zabrała ponownie Karolina Goj, która udzieliła odpowiedzi, iż na sport na rok 

2024- zaplanowano 260 tysięcy złoty, jeśli chodzi o kulturę, sztukę i ochronę dóbr kultury 

dziedzictwa narodowego – 40 tysięcy złoty. 

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Mateusz Sroka, który dopowiedział, iż nie Wie czy Pan Wójt 

dobrze Go zrozumiał. Chodziło Mu tylko o to, że porównując miedzy Siemianicami, a 

Opatowem jest 39 tysięcy, między Płomieniem, a Zawiszą 18 tysięcy. Przy tym, że jest wyższa 



liga, przy tym, że jest drużyna młodzieżowa i może przez to, że drużyna jest młodzieżowa, te 

dziewczynki grają trenują w Zawiszy, może przy ich ambicji może przez to grają na 

Narodowym. O to chodzi, że przy tym nakładzie licząc 10, 15 tysięcy na drużynę młodzieżową, 

bo to są takie same wyjazdy jak drużyn seniorskich, tak po regionie No to piąta liga, budżet 

piątej Ligii się równa z budżetem okręgówki. Chodzi tylko o te porównanie. A z tego co Mu 

wiadome, prawdopodobnie na początku czerwca będzie następna drużyna dzieci- pierwsza, 

druga klasa, więc musimy stawiać na młodzież i na szkolenie tej młodzieży.  

 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który odpowiedział, iż jak najbardziej 

potwierdza te słowa. Środki z budżetu gminy Łęka Opatowska, powinny być w pierwszej  

i podstawowej zasadzie skierowane na dzieci i młodzież bo tak mamy przyjęte we wszystkich 

standardach funkcjonowania i współpracy z organizacjami pozarządowymi i jak najbardziej się 

z tym zgadza. Na szkolenie dzieci i młodzieży.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do następnego punktu porządku 

obrad. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który przekazał, informację o zadaniach, które są 

realizowane w temacie oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Łęka Opatowska min. w – 

Zmyślonej  Słupskiej  około posesji 16C, posesja 1A do 1, okolice 27a, w Lipiu  Stacja 19  w 

Łęce Opatowskiej ul. Jasna.  

 

Idąc dalej Wójt Gminy przekazał informację w kwestii rozstrzygnięcia i podjęcia decyzji  

w sprawie unijnego przetargu, w którym Gmina Łęka Opatowska jest zawarta a dotyczy 400-

stu punktów oświetleniowych. W ramach programu Rozświetlamy Polskę.  

 

Następnie Wójt przekazał nieformalną informację z Urzędu Marszałkowskiego, Zarząd 

Województwa zdecydował o przyznaniu dofinansowania na zakup samochodu, który jest  

w projekcie samochód dla OSP Opatów. Siedem gmin i w tym Gmina Łęka Opatowska znalazła 

się i jesteśmy na pierwszym miejscu jeśli chodzi o kwestię dofinansowania. Teraz trzeba czekać 

na podpisanie umowy i dalsze kroki związane z przygotowaniem i przeprowadzeniem 

przetargów, jak również podpisaniem umowy 

 

Na koniec Wójt Gminy podziękował kibicom FC Kępno i okolic, kibicom Kolejarza Poznań za 

ich ruch, działanie, które było skierowane ku powstańcowi wielkopolskiemu, który spoczywa 

na cmentarzu w Opatowie za nowy grób.  

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Mateusz Sroka, który spytał o dofinansowanie do nowego 

samochodu OSP w Opatowie? Ile procentowo ? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż z informacji, które posiada na tę chwilę, to będzie 

dofinansowanie rzędu 85 %. Także potężne dofinansowanie, jeśli chodzi o to zadanie i tym 

bardziej jest Mu niezmiernie miło i bardzo się cieszy, że Gmina Łęka Opatowska jest w gronie 

tych siedmiu miast i gmin z takim dofinansowaniem, bo pamięta doskonale kwestię związaną 

z ostatnim zakupem i kwestiami, tam jest zabezpieczone w budżecie tylko 550,000 złotych. 



Tutaj było 800 tys. złoty bo najpierw było 900  tyś. zł., po przetargu wyszło trochę inaczej. 

Następnie Wójt podkreślił, iż tutaj też, uważa, że uda się te zadanie zrealizować i liczy na to, 

że po prostu spokojnie to starczy, na to, żeby ten samochód ciężki może być zakupiony. 

Natomiast tak jak po ostatnim zebraniu zarządu gminnego, w kolejce czeka kolejna jednostka, 

ale tu już będzie mowa o małych, lekkich samochodach strażackich.  

 

Na koniec głos zabrała Przewodnicząca Rady, która przypomniała radnym o obowiązku 

składania oświadczeń majątkowych .  

 

Następnie zwróciła uwagę, iż na zaproszenie do Rakowa na Jubileusz KGW był problem z 

wytypowaniem trzy osobowej delegacji radnych.  Jest w gminie piętnastu radnych i jeżeli radę 

zapraszają to wypadałoby być.  

 

 Następnie Przewodnicząca Rady przekazała informację od Pani doktor Braun, szczególnie do 

mieszkańców z Łęki Opatowskiej i okolic, którzy zapisali się do przychodni w Opatowie, która 

bardzo prosi, żeby korzystać z Ośrodka Zdrowia w Opatowie, ponieważ w siedzibie głównej 

tworzą jej się duże kolejki, a w Opatowie też jest lekarz, cztery razy w tygodniu przyjmuje 

oficjalnie do godziny jedenastej, ale do ostatniego pacjenta.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do następnego punktu porządku 

obrad. 

13. Zakończenie obrad II Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 10.25 zamknął obrady 

II sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

Katarzyna Szczepańska 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


